
    

      Protokoll fört vid extra styrelsemöte för Adelsö Hembygdslag
       den   25 oktober 2020 kl. 15.00 klubbstugan Adelsövallen

Närvarande: Stefan Qviberg, Stintan Qviberg, Eeva Axe, Lars Skedinger, 
Maya Bergqvist, Siri Lundmark, Kjell Björk och Agneta Collberg

§ 1. Öppnande av mötet. Ordförande hälsade alla välkomna och tackade för att 
så många kunde komma med kort varsel.

§ 2. Då entreprenören för Uppgården muntligen har sagt upp sig och det finns en
ny intressent så ville vi gå igenom avtalet och ändra på det som vi var missnöjda
med. Vi hade fått ett avtalsförslag från den nya entreprenören där vi gick igenom
alla punkter på storbilds dataskärm så att alla kunde vara med.
Våra nya förslag markerade vi med rött och strök över de som vi ville ändra på. 
Vårt förslag på avtal skickades sedan vidare till entreprenören för genomläsning.

§ 3. Mötets avslutande

Vid protokollet

 
Agneta Collberg                                 
ordförande


